
ПРОТОКОЛ № 49
Засідання Правління Громадської ради при Виконавчому комітеті  

Міської ради міста Кропивницького

26 грудня 2017 року м. Кропивницький

ВИСТУПИВ –  Величко  О.Г.,  повідомив,  що  на  Засіданні  Правління
Громадської ради при виконавчому комітеті міської ради (далі –Громадська
рада) присутні  6 членів правління Громадської ради, що становить більшість
від  загальної  складу.  Таким  чином,  засідання  правління  Громадської  ради
правомочне приймати рішення.

Головуючий – Величко О.Г.
Секретар – Суліма А.В. 

Відсутні члени Правління Громадської ради:
1. Козуб І.П.
2. Колпак І.
3. Шубіна Л.В.
4. Лузан Л.

Присутні члени Правління Громадської ради: 
1. Тарасов О.М.
2. Харламова Л.В. 
3. Погасій І.П.  
4. Чернійчук В.В. 

ВИСТУПИВ: Величко  О.Г.,  доповів  про  пропонований  порядок  денний
засідання правління Громадської ради:

1. Про  обговорення  та  затвердження  основних  напрямків  роботи
Громадської ради на 2018 рік

2.  Про  розгляд  плану  роботи  Громадської  ради  на  2018  рік  та  його
затвердження

3. Різне. 

ГОЛОСУВАЛИ:
За – 6
Проти – 0
Утрималися – 0



ВИРІШИЛИ:
Затвердити Порядок денний засідання правління Громадської ради.

Розгляд питання першого порядка денного:

СЛУХАЛИ:
Величко  О.Г.,  який  запропонував  чотири  основних  напрямки  роботи
Громадської ради на 2018 рік:
1. Встановлення меж природоохоронної зони на лісопарковій, заборона будь
якого будівництва на вказаній території.
2. Будівництво заводу по переробці ТПВ в м. Кропивницькому з врахуванням
санітарно-захисної  зони  та  з  створенням  юридичної  особи  у  м.
Кропивницьком.
3. Встановлення черговості проведення капітального та поточних ремонтів в
навчальних закладах освіти м. Кропивниицького.
4. Доручити Сінченко М. вивчити методи рахунків фіксованого земельного
податку по видам діяльності з урахуванням розташування земельних ділянок
у м. Кропивницькому.

В обговоренні взяли участь: Тарасов О.М., Харламова Л.В. ,  Чернійчук В.В.,
Суліма А.В.

ВИРІШИЛИ:
Затвердити три основних напрямки роботи Громадської ради, четвертий взяти
на доопрацювання:
1. Встановлення меж природоохоронної зони на лісопарковій, заборона будь
якого будівництва на вказаній території.
2. Будівництво заводу по переробці ТПВ в м. Кропивницькому з врахуванням
санітарно-захисної  зони  та  з  створенням  юридичної  особи  у  м.
Кропивницьком.
3. Встановлення черговості проведення капітального та поточних ремонтів в
навчальних закладах освіти м. Кропивниицького.
4. Доручити Сінченко М. вивчити методи рахунків фіксованого земельного
податку по видам діяльності з урахуванням розташування земельних ділянок
у м. Кропивницькому.

ГОЛОСУВАЛИ:
За – 6
Проти – 0



Утрималися – 0
Розгляд питання другого порядка денного:

СЛУХАЛИ:

Величко О.Г., який запропонував План роботи Громадської ради на 2018 рік 
(додається)

ВИРІШИЛИ:
Затвердити  пропонований  Головою  Громадської  ради  План  роботи
Громадської ради на 2018 рік (додається).

ГОЛОСУВАЛИ:
За – 6
Проти – 0
Утрималися – 0

Надайшла пропозиція закрити збори правління Громадської ради.
ГОЛОСУВАЛИ:
За – 6
Проти – 0
Утрималися – 0

Голова зборів правління Громадської ради О. Величко

Секретар правління Громадської ради А. Суліма


